

**Dagsorden Sejlklubben Ebeltoft Vig**  
**Bundstokken**  
**Torsdag 15.03.18 kl. 19.00**

<b>Emne</b>	<b>Beskrivelse/forslag</b>	<b>Beslutning</b>
Referat fra sidst	Referat fra sidste møde er godkendt.	
Økonomi og EDB	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. Kassebeholdning v/ kasserer</li> <li>2. Kommende udgifter?</li> <li>3. Skal dette være faste punkter på dagsorden? v./Lars</li> <li>4. Skal der ændres i gældende praksis i.f.t persondataforordningen? v. /Lone</li> </ol>	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. Kr. 172.000</li> <li>2. Ingen ekstraordinære udgifter i den kommende periode.</li> <li>3. Fast punkt der hedder "økonomi" men beholdning og udgifter er ikke.</li> <li>4. Medlemsliste skal ikke længere være offentligt tilgængeligt på hj. Side. Finn har den eneste komplette liste. DS kommer måske med en anbefaling.</li> </ol>
Udviklingsaktiviteter	Ingen indkomne forslag...	
Bygninger og drift	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. Hvordan er klubben forsikret m.h.t bygninger, materiel, både, personer? v./HC</li> <li>2. Hvor mange både af forskellig type råder klubben over? v./HC</li> <li>3. Skal der udarbejdes en liste over materiel? v./HC</li> <li>4. Er der brug for Ynglingene i den kommende sæson, eller skal de pakkes væk? Havnen vil opkræve pladsleje. v./HC</li> <li>5. Hvem står for veligehold/maling af bygninger? v. /HC</li> </ol>	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. Finn fremlagde oversigt over vores policer (se bilag). Der er så vidt vides ingen ansvars-forsikring på optimister og zoom. Finn sender policer til Kaj Larsen til eftersyn m.h.p at få en samlet løsning.</li> <li>2. Finn fremlagde fortegnelse over både. Se bilag. Den nye jolle er ikke ført på endnu.</li> <li>3. Der oprettes en folder på dropbox hvor der gemmes billeder af alt inventar.</li> <li>4. Ynglinge er i brug. Der er endnu ikke noget udspil fra Skudehavnen m.h.t pladsleje.</li> <li>5. Det er Herluf og Ole Rubin. De kan inddrage andre ved behov.</li> </ol>
Aktiviteter Ungdom Vild med vand	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. Orientering om Ungdom og Vild med Vand: <b>Lone</b> fremsender</li> </ol>	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. Henviser til mail fra Lone, se bilag.</li> </ol>

	inden mødet, da hun er forhindret i at deltage i mødet.	
Eventuelt	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. <b>Lone</b> håber hun har noget klar om hjemmesiden, og kan vise det hvis hun når at komme inden mødet afsluttes.</li> <li>2. Finn: Er eleverne på sejlerskolen medlem af sejlklubben?</li> </ol>	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. Claus har ikke noget klar til hjemmesiden endnu.</li> <li>2. HC undersøger.</li> </ol>

*Bestyrelsens mødedatoer kan findes på hjemmesiden under Udvalg-Bestyrelse*

**Sejlklubben Ebeltoft Vig**

*Bestyrelsen*